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ul. Krakowskie Przedmieście 26/28 00-927 Warszawa 
tel.: 55-20-139 
e-mail: rnd.media@uw.edu.pl 
 

 

Protokół nr 1 posiedzenia 

Rady Naukowej Dyscypliny Nauki o Komunikacji Społecznej i Mediach 

z dnia 3 lutego 2021 roku 

 

     JM Rektor Uniwersytetu Warszawskiego prof. dr hab. Alojzy Nowak powitał członków 

Rady Naukowej Dyscypliny Nauki o Komunikacji Społecznej i Mediach. Podziękował za to, 

co członkowie Rady robią dla Wydziału i dla Uniwersytetu. Przekazał, że z przyjemnością 

powołał do Rady osoby wskazane przez Dziekana, pogratulował wszystkim wybranym do 

Rady. 

Zauważył, że na Uniwersytecie Warszawskim promocja do stanowiska profesora uczelni 

powinna być teraz bardzo kompatybilna. Z jednej strony Rada działa i nadaje stopnie naukowe, 

co jest sprawą zasadniczą i najważniejszą, ale z drugiej strony udało się rozwiązać problem 

awansu na uczelniane stanowiska profesorskie poprzez powołanie komisji, która jest 

strukturalnie i merytorycznie inna, niż były wszystkie wcześniejsze komisje. Różnica przede 

wszystkim wynika z tego, że komisja jest liczna, składa się z 25 osób wytypowanych przez 

dziekanów wydziałów i powołanych przez Rektora. W zamyśle chciano powołać komisje, które 

byłyby najbardziej merytoryczne. Podzielono zatem 25-osobową komisję na trzy podkomisje: 

filar humanistyczny, filar społeczny i filar przyrodniczy.  

Na Uniwersytecie Warszawskim jest około 900 doktorów habilitowanych zatrudnionych na 

stanowisku adiunkta, którzy po spełnieniu kryteriów powinni mieć możliwość uzyskania 

awansu. Jednak, jak zapewnia Rektor Nowak, nie będzie to szybki awans. Cały proces 

awansowania doktorów habilitowanych może zająć ponad dwa lata, zwłaszcza że habilitacje 

wciąż powstają. Daje to jednak szansę tym osobom, które nie mają jeszcze wystarczającego 

dorobku, aby ten dorobek powiększyły. Ta decyzja jest ważna z kilku powodów, m.in. dlatego, 

że na innych uczelniach procedura awansowania jest szybsza, niż na Uniwersytecie 

Warszawskim. Rektor Nowak wierzy, że członkowie komisji, wytypowani przez Dziekanów, 

do których Rektor ma pełne zaufanie, wykonają pracę sprawiedliwie, wskazując kandydatów 

do awansu.  
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Rektor Nowak poinformował, że Wydział jest w dobrej sytuacji przed oceną parametryczną, 

ale zwrócił uwagę, że zawsze można tę ocenę poprawić. Przekazał, że została powołana grupa, 

której zadaniem jest pomoc Wydziałom w osiągnięciu jak najlepszych wyników 

parametrycznych. Osoby z tej grupy będą się kontaktowały z władzami Wydziału, aby wyjaśnić 

wszelkie problemy dotyczące parametryzacji. Rektor Nowak podkreślił, że Wydziały 

otrzymają pomoc, jeśli tylko wyrażą takie życzenie. 

Rektor Nowak przekazał, że sytuacja finansowa Uniwersytetu jest dobra. Władze robią 

wszystko, by poprawić warunki studiowania i prowadzenia badań. Uniwersytet jest jedną 

wspólnotą, Rektorowi bardzo zależy, żeby wszyscy o tym wiedzieli. Podziękował za wysiłek, 

jaki Wydział wkłada w prowadzenie badań na wysokim poziomie, dydaktykę, pozyskiwanie 

grantów czy prace konsultingowe, zapewnił, że jest to dobry kierunek. Rektorowi Nowakowi 

zależy na tym, aby Wydziały były niezależne i samorządne, zapewnił, że będzie wspierał 

inicjatywy. Podkreślił, że z władzami dziekańskimi współpraca układa się dobrze, przekazał, 

że drzwi Rektoratu są zawsze otwarte. Możemy się różnić, ale ważne jest, aby się szanować, 

rozumieć i wspierać, po to, aby nam wszystkim się dobrze żyło, pracowało i funkcjonowało. 

Kończąc wypowiedź, Rektor Nowak życzył wszystkiego dobrego, przede wszystkim zdrowia, 

osiągnięć zawodowych i osobistych, podziękował za współpracę i wsparcie.  

Następnie zwrócił się do Prorektor ds. rozwoju prof. dr hab. Ewy Krogulec, aby poprowadziła 

pozostałą część posiedzenia. Prorektor Krogulec podziękowała Rektorowi Nowakowi.  

Poinformowała, że Rada powinna liczyć 29 osób, do tej pory wybrane zostały 24 osoby, zatem 

skład Rady zostanie uzupełniony. Na posiedzeniu z Biura Rad Naukowych uczestniczyła 

Agnieszka Lentas i Urszula Subbotko-Mocur.  

Następnie Prorektor Krogulec sprawdziła kworum, prosząc kolejno wyczytywane osoby  

o potwierdzenie obecności przy włączonej kamerze i mikrofonie. Po sprawdzeniu listy 

obecności Prorektor przedstawiła proponowany porządek obrad, zwróciła się do członków 

Rady z pytaniem czy nie wnoszą uwag do porządku obrad, wobec braku uwag, zarządziła 

głosowanie przy użyciu narzędzia Ankieter. Głosowania odbywały się za pośrednictwem 

systemu Ankieter, linki do głosowania były umieszczane na czacie, natomiast ogłaszanie 

wyników następowało bezpośrednio po zamknięciu głosowania. Wcześniej Prorektor Krogulec 



 

Strona 3 z 6 
 

upewniała się, czy ktoś potrzebuje wydłużenia czasu głosowania, a w razie niezgłoszenia takiej 

potrzeby zarządzała zamknięcie głosowania i ogłaszała jego wynik obliczony automatycznie 

przez program Ankieter.  

Wobec braku uwag, przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przyjęto porządek obrad: 

w głosowaniu wzięły udział 23 osoby, 22 były za przyjęciem porządku obrad, 1 głos był 

nieważny.  

Następnie Prorektor Krogulec przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, prosząc 

członków Rady o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Rady. Głos zabrał prof. dr hab. 

Dariusz Kuźmina, który zgłosił prof. dr. hab. Roberta Cieślaka, pełniącego funkcję 

przewodniczącego w poprzedniej kadencji. Prorektor Krogulec zwróciła się do członków Rady 

z pytaniem, czy wskażą jeszcze innych kandydatów, wobec braku zgłoszeń, zapytała kandydata 

na przewodniczącego Rady, czy wyraża zgodę na kandydowanie. Prof. Cieślak wyraził zgodę 

na kandydowanie na przewodniczącego. Prorektor Krogulec zarządziła głosowanie w sprawie 

zamknięcia listy kandydatów na przewodniczącego Rady.  

 

Głosowanie w sprawie zamknięcia listy kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Naukowej Dyscypliny Nauki o Komunikacji Społecznej i Mediach w kadencji 2021-2024: 

Głosowania Liczba osób 

uprawnionych 

do głosowania 

Liczba 

oddanych 

głosów 

ogółem 

Liczba 

oddanych 

głosów za 

Liczba 

oddanych 

głosów 

przeciw 

Liczba 

wstrzymujących 

się 

 29 23 22 0 1 

 

Po ogłoszeniu wyników głosowania, Prorektor Krogulec zarządziła głosowanie w sprawie 

wyboru przewodniczącego Rady. 
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Głosowanie w sprawie wyboru prof. dr. hab. Roberta Cieślaka na Przewodniczącego 

Rady Naukowej Dyscypliny Nauki o Komunikacji Społecznej i Mediach w kadencji  

2021-2024: 

Głosowania Liczba osób 

uprawnionych 

do głosowania 

Liczba 

oddanych 

głosów 

ogółem 

Liczba 

oddanych 

głosów za 

Liczba 

oddanych 

głosów 

przeciw 

Liczba 

wstrzymujących 

się 

 29 24 24 0 0 

 

Prorektor Krogulec ogłosiła wyniki, pogratulowała wyboru i zaproponowała, aby 

przewodniczący Rady prowadził dalej obrady.  

Prof. Cieślak podziękował Prorektor Krogulec i tym wszystkim, którzy oddali na niego głos. 

Zapewnił, że będzie służył w misji przeprowadzania Rady przez zawiłe meandry przepisów 

prawnych i obowiązków, które są wymagane Statutem Uniwersytetu Warszawskiego, a także 

służyć będzie pomocą w każdym dalszym działaniu, które dotyczy Rady i wspólnego dobra. 

Nie ma wątpliwości, że Rada tworzy bardzo dobrą społeczność, która się rozumie i potrafi 

ucierać własne poglądy w sposób przynoszący środowisku jak najlepsze rezultaty.  

Następnie przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, do wyboru zastępcy 

przewodniczącego Rady. Zaproponował członkom Rady, aby zgłaszali kandydatów na zastępcę 

przewodniczącego. Prof. dr hab. Jadwiga Woźniak-Kasperek zgłosiła dr. hab. Jacka 

Puchalskiego, prof. ucz. na kandydata na zastępcę przewodniczącego. Prof. Cieślak poparł tę 

kandydaturę. Zwrócił się do prof. Puchalskiego z pytaniem, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie na zastępcę przewodniczącego. Prof. Puchalski podziękował za zgłoszenie  

i wyraził zgodę na kandydowanie. Następnie prof. Cieślak zwrócił się do członków Rady  

z pytaniem, czy chcieliby zgłosić innych kandydatów. Wobec braku zgłoszeń innych 

kandydatów, prof. Cieślak zarządził głosowanie w sprawie zamknięcia listy kandydatów na 

zastępcę przewodniczącego.  
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Głosowanie w sprawie zamknięcia listy kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego Rady 

Naukowej Dyscypliny Nauki o Komunikacji Społecznej i Mediach w kadencji 2021-2024: 

Głosowania Liczba osób 

uprawnionych 

do głosowania 

Liczba 

oddanych 

głosów 

ogółem 

Liczba 

oddanych 

głosów za 

Liczba 

oddanych 

głosów 

przeciw 

Liczba 

wstrzymujących 

się 

 29 24 23 0 1 

  

Następnie prof. Cieślak zarządził głosowanie w sprawie wyboru zastępcy przewodniczącego 

Rady.   

 

Głosowanie w sprawie wyboru dr. hab. Jacka Puchalskiego, prof. ucz. na Zastępcę 

Przewodniczącego Rady Naukowej Dyscypliny Nauki o Komunikacji Społecznej  

i Mediach w kadencji 2021-2024: 

Głosowania Liczba osób 

uprawnionych 

do głosowania 

Liczba 

oddanych 

głosów 

ogółem 

Liczba 

oddanych 

głosów za 

Liczba 

oddanych 

głosów 

przeciw 

Liczba 

wstrzymujących 

się 

 29 24 21 0 3 

 

Prof. Cieślak ogłosił wyniki, podziękował za głosowanie i pogratulował wyniku prof. 

Puchalskiemu.  

Następnie prof. Cieślak przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad – wolnych wniosków. 

Poinformował, że kolejne posiedzenie Rady odbędzie się 24 lutego po posiedzeniu Rady 

Wydziału.  

Prof. Cieślak podziękował JM Rektorowi Nowakowi za to, że otworzył posiedzenie i podzielił 

się z członkami Rady swoimi rozważaniami na temat funkcji i pracy Rady, a przy okazji 

poinformował o kilku istotnych kwestiach związanych z codzienną zawodową egzystencją  

w murach Uniwersytetu. Podziękował Prorektor Ewie Krogulec za prowadzenie posiedzenia  



 

Strona 6 z 6 
 

i za to, że zechciała uczestniczyć w spotkaniu. Członkom Rady podziękował za obecność. 

Zaprasza i prosi o ciężką pracę przez najbliższe cztery lata.  

Prof. Puchalski podziękował za oddane głosy.  

Prorektor Krogulec kończąc pierwsze posiedzenie Rady Naukowej Dyscypliny Nauki  

o Komunikacji Społecznej i Mediach powiedziała, że uczestniczenie w tej Radzie było dla niej 

przyjemnością.  

 

Prorektor ds. Rozwoju prof. dr hab. Ewa Krogulec 

 

 

Protokołowała: Agnieszka Lentas       

 


